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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Románia is már megelőz minket?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Draeskovics Tibor pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Egyre-másra jelenek meg hírek azzal kapcsolatban, hogy melyik ország mikorra tervezi
hazájában az euró bevezetését . Mára tudjuk, hogy Szlovákia és a balti államok is gyorsabban
szándékoznak az euró-övezet tagjai lenni, mint hazánk . Ezen országokkal sokáig együtt
haladtunk, kormányváltásig többségüknél még jobban is álltunk a makrogazdasági számokat
tekintve. De Magyarország nemhogy velük, de a hosszú ideig mögötte „kullogó" országokkal
sem képes a versenyt állni . Kérdéseim erre vonatkoznak .

1 . Mikorra tervezik a visegrádi országok, a balti államok, Szlovénia, Románia, Bulgária
hazájukban bevezetni az eurót?

2. Nem érzi a pénzügyminiszter úr kellemetlen hírnek, hogy egyik ország sem tervezi 2010
utánra a közös pénz bevezetését?

3 . Olvasta azon tanulmányokat a miniszter úr, hogy az euró-csatlakozás elhalasztása melletti
érvek csak a politika számára szolgáltatnak ürügyet a túlköltekezésre?

4. Nem gondolja, hogy Románia Magyarországhoz képest egy évvel korábbi, 2009-es
tervezett euró bevetését a szocialista-liberalis kormány túlköltekezése okozza?
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